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1. Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 14.03 

2. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja (hallituksen kokous 2.9.2010). Huomioitiin, 

että edelliseen pöytäkirjaan lisättiin Satu Pukkilan jäsenanomuksen hyväksyminen.  

4. Radiologi Salla-Maarit Kokkonen OYS isotooppiosastolta hyväksyttiin varsinaiseksi 
jäseneksi.  

 
5. Tiina Säilä on pyytänyt isotooppiyhdistykseltä stipendiä hyvälle isotooppiosaajalle 

Jyväskylän röntgenhoitajien valmistujaisjuhlaan. Päätettiin myöntää 100€ stipendi.  
 

6. Käytiin läpi isotooppipäivien 2011 ohjelmaluonnosta. Pyydetään järjestelytoimikuntaa vielä 
tarkentamaan ohjelmaa ja pitäytymään yli 30min esitelmissä. Tarkennuksia haluttiin myös 
saliin mahtuvasta henkilömäärästä, hotellivarauksista ja kulkuyhteyksistä. Melko valmista 
versiota toivotaan hallituksen seuraavaan kokoukseen. Jari Heikkinen on yhteydessä 
järjestäjiin. Vuoden 2012 isotooppipäivien paikkakuntaa mietittiin ja päätettiin kysyä 
Tamperelaisten halukkuutta järjestää 2012 isotooppipäivät. 
 

7. EANM toivoo yhdistyksien historiasta englanninkieliset artikkelit. Suomen 
isotooppiyhdistyksestä on kirjoitettu 10 vuotta sitten Clinical physiology lehteen review-
artikkeli. Marko on yhteydessä kirjoittajiin, josko he voisivat kirjoittaa päivitetyn version. 

 
8. EANM delekaatiksi päätettiin esittää Marko Seppästä ja varajäseneksi Jyri Toikkaa. 
 
9. MUUT ASIAT 

-EANM kansainvälinen toimisto asettuu pysyvästi Wieniin. Australia on kysynyt 
yhdistyksen tukea seuraavan maailman kokouksen järjestäjä paikaksi. 
-Eeva-Liisa ja Irma toimittivat yhdistyksen tervehdyksen Lauri Karhumäen 60-v. juhlaan. 
-Kliinisen fysiologian ja isotooppilääketieteen oppikirjan lisänide/uusipainos oli esillä 
kevään kokouksessa. Päivitetään sen tilanne seuraavassa kokouksessa. 
-Seuraava kokous on puhelinkokous 14.12.2010 klo 14. 

10. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 14.35  

 

Jari Heikkinen, puheenjohtaja Eeva Boman, sihteeri 
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